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Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de door mw. A. Postma, fractie 
Groenlinks, gestelde vragen over de beschikbaarheid van AED's. De brief 
van de vragensteller treft u als bijiage aan. 

We hebben oog voor de gezondheid van onze medewerkers. Door de 
reorganisaties is het belangrijk weer goed evenwicht te krijgen in de BHV'ers 
per gebouw en de bediening van de AED's. Door het stellen van deze vragen 
worden we ons daar weer bewust van. Wij danken mevrouw Postma voor het 
stellen van deze vragen. De vragen beantwoorden wij als volgt: 

l.Hoe kan het dat er met AED's in gemeentelijke gebouwen zo verschillend 
wordt omgegaan: sommige zijn gecontroleerd en beschikbaar, sommige zijn 
wel op de AED-kaart aangegeven, maar niet gecontroleerd en sommige zijn 
helemaal niet aangegeven? 
Iedere (voormalige) dienst heeft dat tot op heden zelfstandig opgepakt. Nu de 
plaatsing van de medewerkers in het Shared Service Centrum (SSC) is 
afgerond, wordt nu voortvarend in kaart gebracht waar alle AED's hangen, 
inclusief een onderhoudsschema. 

2.1s het college bereid om alle AED's in gemeentelijke gebouwen zoveel 
mogelijk beschikbaar te maken voor gebruik door de burgerhulpverleners 
die zijn aangesloten op hetAED-alert (HartslagNu)? Zo nee, waarom niet? 
Dit is afhankelijk van de locatie van de AED's. De publiekspanden van de 
gemeente aan de Kreupelstraat en het Harm Buiterplein zijn daarvoor 
geschikt. Voor andere panden wordt dit kritisch bekeken. 
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S.Is het college op de hoogte van het aantal gemeentelijke medewerkers dat 
een AED kan en mag bedienen en is het college bereid cursussen hiervoor 
actief te promoten? 
AED bediening is een onderdeel van de BHV-training. Dit houdt in dat elke 
BHV'er een AED kan en mag bedienen. Bovendien mag iedereen een AED 
bedienen. Elke AED is voorzien van een eenvoudige gebruikershandleiding. 

4.1s het mogelijk in de omgevingsvergunning (WABO-vergunning) op te 
nemen dat in een gebouw waar gemiddeld meer dan 100 mensen verblijven 
verplicht een of meer AED's moet zijn? Zo ja, heeft het college ooit 
overwogen die eis inderdaad op te nemen? Zo nee, waarom niet? 
Er is geen wettelijk voorschrift waarin met zoveel woorden de plaatsing van 
een AED wordt voorgeschreven. Op basis van de Arbeidsomstandighedenwet 
rust op werkgevers een algemene zorgplicht voor de veiligheid en welzijn van 
hun werknemers en bezoekers. Vanuit dit perspectief vindt plaatsing van 
AED's door werkgevers plaats. 
Voor het opnemen van een verplichting tot het plaatsen van een AED in 
omgevingsvergunningen biedt de daarop betrekking hebbende wet (Wet 
algemene bepalingen omgevingsrecht) geen wettelijke grondslag; aanvrager 
kan worden verzocht/aangeraden om (in bepaalde gevallen) een AED te 
plaatsen, maar niet worden verplicht. 

We vertrouwen er op dat hiermee de door u gestelde vragen voldoende zijii 
beantwoord. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeffster, / de secretaris, 
dr. R.L. (Ruudy^reeman drs. MA<-(Magrten) Ruys 
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Aan; het college van B&W van de gemeente Groningen 
Betreft: vragen ex art. 42 RvO over de beschikbaarheid van gemeentelijke AED's 

Groningen, 19 december 2013 

Geacht college, 

"Iedere week worden 300 Nederlanders getroffen door een hartstilstand. Dit kan iedereen 
overkomen, jong, oud, man en vrouw. Slechts 5 a 10% (inmiddels opgelopen naar ongeveer 
12% A.P.) van de slachtoffers overleeft deze hartstilstand. Doeltreffende hulp van 
omstanders is van belang. De eerste 6 minuten na een hartaanval zijn het allerbelangrijkst, 
de overlevingskans stijgt dan naar 50 tot 70%." 

Zo begon het initiatiefvoorstel dat het CDA in maart 2011 indiende over het AED-alert; een 
sms-waarschuwingssysteem, waarbij via de meldkamer een sms wordt gestuurd naar 
daarvoor opgeleide burgers wanneer er iemand is getroffen door een hartstilstand. 

In januari 2012 meldde het college in een brief dat de Meldkamer Noord-Nederland, waar 
ook de regionale ambulancevoorziening onder valt, gebruik ging maken van het AED-alert. 
Het Nederlandse Rode Kruis, district Groningen, was toen bezig met het opzetten van een 
stichting om een burgerhulpverleningsnetwerk op te zetten: de stichting Groningen 
HartVeilig. 

Inmiddels zijn er een drietal websites die rond reanimatie en AED's zijn opgezet. De eerste is 
www.groningenhartveiliq.nl. Via deze website werft en begeleidt de Stichting Groningen 
HartVeilig de burgerhulpverleners in de provincie Groningen die zich hebben aangemeld 
voor het alarmeringssysteem HartslagNu (AED-alert). De website www.hartslagnu.nl is een 
landelijke website van de regionale ambulancediensten die ook willen bevorderen dat 
burgers cursussen volgen en zich aanmelden als burgerhulpverlener. 
En tot slot is er www.aed4.eu, waar je kunt opzoeken waar AED's (defibrillators) 
beschikbaar zijn en je kunt op deze website een AED aanmelden voor (extern) gebruik. 

Wanneer we de kaart van de binnenstad van Groningen op www.aed4.eu bekijken, zien we 
dat er heel wat AED's zijn aangemeld, maar dat er maar een aantal "gevalideerd" zijn. De 
validatie is een controle van de gegevens die op de website zijn aangemeld en wanneer een 
AED gevalideerd is wordt hij als zodanig opgenomen op de website die burgerhulpverleners 
raadplegen om de dichtsbijzijnde AED te halen. 

Als het gaat om de gemeentelijke gebouwen in de binnenstad, zien we dat alleen de AED 
van de Hulpverleningsdienst is aangemeld en gevalideerd. 
De AED van RO/EZ is wel op de kaart aangegeven, maar niet gevalideerd. De AED's van bv. 
het stadhuis aan de Grote Markt en de DIA zijn helemaal niet op de kaart aangegeven. 



De fractie van GroenLinks heeft hierover de volgende vragen: 

1. Hoe kan het dat er met AED's in gemeentelijke gebouwen zo verschillend wordt 
omgegaan: sommige zijn gecontroleerd en beschikbaar, sommige zijn wel op de AED-kaart 
aangegeven, maar niet gecontroleerd en sommige zijn helemaal niet aangegeven? 

2. Is het college bereid om alle AED's in gemeentelijke gebouwen zoveel mogelijk 
beschikbaar te maken voor gebruik door de burgerhulpverleners die zijn aangesloten op het 
AED-alert (HartslagNu)? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college op de hoogte van het aantal gemeentelijke medewerkers dat een AED 
kan en mag bedienen en is het college bereid cursussen hiervoor actief te promoten? 

4. Is het mogelijk in de omgevingsvergunning (WABO-vergunning) op te nemen dat in 
een gebouw waar gemiddeld meer dan 100 mensen verblijven verplicht een of meer AED's 
moet zijn? Zo ja, heeft het college ooit overwogen die eis inderdaad op te nemen? Zo nee, 
waarom niet? 

Namens de gemeenteraadsfractie van GroenLinks, 

Annie Postma 


